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Είπαν
ΕΥΑΓΓΕΛΟΣ ΒΕΝΙΖΕΛΟΣ

Υπάρχει πολιτική υπογραφή
Τα έργα κα ι τα  επιτεύγμα
τα ανήκουν στις Ελληνί- 
δ ες  και τους Ελληνες, 
αλλά έχουν πολιτική υπο
γραφή. Θα πρότεινα κάτι 
πάρα πολύ απλό. Να μας 
π ε ι η  κυβέρνηση τι ποσο

στό του όλου επιτεύγματος θεωρεί 
ότι οφείλεται σε αυτή. Α ς διαλέξει τι 
ποσοστό θέλει και μετά ας αναγνω
ρίσει με γενναιότητα, θάρρος και 
γενναιοφροσυνη ότι το υπόλοιπο πο
σοστό, το συντριπτικά μεγαλύτερο, 
είνα ι ποσοστό που ανήκει ιστορικά 
στο ΠΑΣΟΚ. Τις εκλογές τις κέρδι
σε, δ εν  είνα ι πολιτικά επιχειρήματα 
όμως, είνα ι μια ιστορική καταγραφή 
στη συλλογική συνείδηση των 
Ελλήνω ν που χρειάζεται να  γίνει.

ΓΙΩΡΓΟΣ ΒΟΥΛΓΑΡΑΚΗΣ

Μπορούμε πολλά
Εγώ σήμερα αισθάνομαι 
πολύ καλά γιατί αυτή η 
Ελλάδα, που είναι σαν τη 
μισή Ν. Υόρκη, απέδειξε 

| ότι αυτό που δεν  μπορεί να 
[ το κάνει σε πολύ μεγάλο 
! βαθμό η  δ ιεθνής πολιτική 

σκηνή, μπορούμε να  το κάνουμε μό
νο ι μας. 'Οταν ξεκίνησαν οι αγώνες 
κα ι έκανα  την πρώτη of the  record 
συζήτηση με τους ξένους ανταποκρι
τές  που ήρθαν στο γραφείο μου, ξέ
ρετε ποιοι ήταν; Ο ι πολεμικοί 
ανταποκριτές που έφυγαν από το 
Ιράκ και το Αφγανιστάν για  να  κα- 
λυψ ουν την Ολυμπιάδα. Ε ίναι απί
στευτο το πώ ς είχε υποτιμηθεί η 
ικανότητα της Ελλάδας και των 
Ελλήνω ν να  μπορέσει να  κάνει μια 
διοργάνωση και να  παράξει το αί
σθημα ασφάλειας που χρειαζόταν.

ΓΙΩΡΓΟΣ ΟΡΦΑΝΟΣ

Προσοχή στο ντόπινγκ
Θ έλει προσοχή ο τρόπος με τον

οποίο θα  προσεγγίσουμε 
το θέμα του ντόπινγκ.

I Ε ίναι ένα  θέμα το οποίο 
ξεπερνά τα  όρια της Ελλά
δας. Μ ια ενέργεια  που 
έχε ι προωθήσει η  κυβέρ
νηση είναι η  συνεργασία 

με την UNESCO γ ια  τη σύνταξη 
ενός δ ιεθνούς κανονισμού που θα 
υπογράψουν όλα τα κράτη. Στα σχέ
δια  της κυβέρνησης, στον αθλητικό 
χώρο, προηγείται το νομοσχέδιο 
που έχ ε ι κατατεθεί σιη  Βουλή, τα 
θέματα βίας, οικονομικής, εξυγίαν
σης κα ι αθλητικής δικαιοσύνης. Με 
ηρεμία θα δούμε κα ι το θέμα του 
ντόπ ινγκ κα ι θα κριθεί με ποιον τρό
πο  θα  προχωρήσουμε.

Την αναγνώριση της συμβολής της κυβέρνησης Σημίτη εμπε

ριείχε το μήνυμα που απηύθυνε χθες το βράδυ ο Κ. Καραμανλής 

με την ευκαιρία της λήξης των Ολυμπιακών Αγώνων της Αθήνας

Π Ρ Ο Τ Ε Ρ Α Ι Ο Τ Η Τ Α  Σ Τ Η Ν

«επόμενη μέρα»
ΜΗΝΥΜΑ ΤΟΥ ΠΡΩΘΥΠΟΥΡΓΟΥ ΓΙΑ ΤΟΥΣ ΟΛΥΜΠΙΑΚΟΥΣ ΑΓΩΝΕΣ

Εύοημα του Κ. Καραμανλή 
οτην κυβέρνηοη Σημίτη

ΤΟΥ ΔΗΜΗΤΡΗ ΤΡΙΚΑ

Τ η ν  αναγνώριση της συμ
βολής της κυβέρνησης 
Σημίτη, με ονομαστική 

μάλιστα αναφορά που έγινε για  
πρώτη φορά, εμπεριείχε το μή
νυμα που απηύθυνε χθες  το βρά
δυ ο πρωθυπουργός Κώστας Κα
ραμανλής με την ευκαιρία της 
λήξης των Ολυμπιακών Αγώνων 
της Αθήνας.

Ο κ. Καραμανλής έθεσε επ ί
σης τις προτεραιότητες της κυ
βέρνησής του για  την «επόμενη 
ημέρα», με εφαλτήριο την επιτυ
χ ή  διοργάνωση των Α γώνωνκαι 
πρώ τη  στόχευση τη  μεταολυ-; 
μπιακή αξιοποίηση τω ν εγκατα
στάσεων κα ι των μεγάλων υπο
δομών. Διαβεβαίωσε ότι η  πολι
τεία θα  αντιμετωπίσει με αποφα
σιστικότητα το πρόβλημα του ντό- 
πινγκτων αθλητών. Και εξέφρασε 
την πεποίθηση (κατ’ ουσίαν προ
τροπή προς κάθε κατεύθυνση) ό
τι ανάλογης επιτυχίας θα είναι και 
η  δ ιοργάνω ση  τω ν Παραολυ- 
μπιακών Α γώ νω ν που θα αρχί
σουν σ ης 17 Σεπτεμβρίου.

Ο πρωθυπουργός απέδωσε 
εύσημα σε όλους τους εμπλεκό
μενους στην προετοιμασία και 
διοργάνω ση τω ν Ο λυμπιακών 
Α γώ νω ν της Α θήνας συμπερι

λαμβανομένου του «Αθήνα2004», 
πλην όμως χωρίς νακάνεικάποια 
ονομαστική αναφορά στην πρό
εδρό του κα Γιάννα Αγγελοπού- 
λου, ούτε στο εν  λόγω  μήνυμα 
αλλά ούτε κα ι κατά τη συνάντη
ση που είχε με τον Ζακ Ρ ογκ το 
μεσημέρι στο Μαξίμου παρουσία 
της κ. Αγγελοπούλου και της α- 
ναπληρώτριας υπουργού Πολι
τισμού Φάνης Πετραλιά. Γεγο
νός που προκάλεσε σχόλια και ε 
ρωτήματα για  τις σχέσειςτου Μα
ξίμου μ ετή ν  πρόεδρο του «Αθή
να  2004» α ν κα ί συνεργάτες του 
πρω θυπουργού δ ιαβεβαίω ναν 
χθες με κατηγορηματικό τρόπο ό
τι δεν υπάρΜεικανέναπρόβλημα...

ΙΚΑΝΟΠΟΙΗΣΗ »  Ο πρω θυ
πουργός, έμπλεος ικανοποίησης 
γ ια  τη μεγάλη κα ι δ ιεθνώς ανά- 
γνωρισμένη επιτυχία των Ολυ
μπιακών Α γώ νω ν που διοργά- 
νω σε και διεξήγαγε η  χώ ρα  μας, 
χαρακτήρισε τους Ολυμπιακούς 
του2004 «σταθμό και αφετηρία για 
ένα νέο ξεκίνημα» κ α ι τόνισε ό
τι «η Ελλάδα εξέπληξε θετικά ο
λόκληρο τον κόσμο».

Ο κ. Καραμανλής αντιπαρέ- 
βαλε τις «φωνές αμφισβήτησης 
για  τις ικανότητες και τις δυνα- 
τότητές μας» που ακούγονταν 
πριν από λίγους μήνες σε πολλές

»  Κ. Καραμανλής

μεριές του πλανήτη» με τις «δη
λώ σ εις  αναγνώ ρισ ης τη ς δ ιε 
θνούς κοινότητας», που έγιναν με
τά τη λήξη των Α γώνων γ ια  να  το
νίσει ότι «η ελληνική κοινωνία α
πέδειξε σε όλους ότι έχει μεγάλες 
δυνατότητες και αδιαμφισβήτητες 
αρετές».

Ο κ. Καραμανλής συνεχάρη 
και επαίνεσε όλους τους Ελληνες 
πολίτες, τη ΔΟ Ε και την Οργα
νωτική Επιτροπή «Αθήνα2004», 
τους εθελοντές, τους εργαζόμε
νους που ενεπλάκησαν σε οποι- 
οδήποτε στάδιο της δ ιοργάνω
σης. Ο πρωθυπουργός γ ια  πρώ 
τη φορά (έωςτώρα έκανε λόγο για 
συνεισφορά όλω ν τω ν κυβερνή

σεων) τόνισε χαρακτηριστικά ό
τι στην επιτυχία  τω ν Α γώ νω ν 
«συνέβαλε βεβαίως η  κυβέρνηση 
Σημίτη» προσθέτοντας αναφο
ρές στη συμβολή επίσης τη  Τοπι
κή ς Αυτοδιοίκησης κα ι «ιδιαιτέ
ρως» τω ν «νευραλγικών υπουρ
γείων, στα οποία έπεσε το βάρος 
δύσκολων έργω ν και επιχειρή
σεων».

ΝΤΟΠΙΝΓΚ »  Ο κ. Καραμαν- 
λής τέλος αναφερόμενος έμμεσα 
αλλά με σαφήνεια στο θέμα του 
ντόπινγκ, τόνισε ότι «ζητήματα 
που δεν ταιριάζουν στον πολιτι
σμό μας κα ι τα ολυμπιακά ιδεώ 
δη, θα ανπμετωπίζονταιμε απο
φασιστικότητα και πλήρη συναί
σθηση ευθύνης απένανη στους πο
λίτες και ιδιαίτερα στους νέους αν- 
θρώπους».

Ο πρόεδρος της ΔΟ Ε Ζακ 
Ρογκ, μετά τη συνάντηση που εί
χ ε  με τον πρωθυπουργό, συνα
ντήθηκε και με τον πρώ ην πρω 
θυπουργό Κώστα Σημίτη τον ο
ποίο επίσης ευχαρίστησε για  την 
καθοριστική συμβολή του στους 
Α γώ νες της Αθήνας. Η επιτυχία 
τω ν Ολυμπιακών Α γώ νω ν οφεί
λεται στον ελληνικό λαό, τη ΔΟΕ, 
τον «Αθήνα2004» καιτηνκ. Γιάντ 
να  Αγγελοπούλου, υπογράμμι
σε ο κ. Σημίτης στη δήλωσή του.
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Η Γιάννα Αγγελοπούλου θα αφοσιωθεί στην οικογένεια ιης

Τέλος στα μεχαολυμπιακά σενάρια
ΤΟΥ ΚΑΣΣΙΑΝΟΥ ΤΖΕΛΗ

Κ ρατήσαμε την υπό
σχεσή μας. Διοργα- 
νώ σ α μ ε ο ν ε ιρ εμ έ 

νους και μοναδικούς Αγώνες». 
Με αυτά τα λόγια η  Γιάννα Αγγε- 
λοπούλου έκανε χτες τον ολυ
μπιακό απολογισμό, βάζοντας 
παράλληλα και μια τελεία στα 
σενάρια ή  τις προσωπικές, ίσως, 
φιλοδοξίες της γ ια  τη μετά-ολυ- 
μπιακή πορεία της, δηλώνοντας

/
ότι από εδ ω κ α ι στο εξής «θα α
φοσιωθεί στην οικογένειά της».

ΒΗΜΑ »  «Με τους Ολυμπια
κούς Α γώ νες της Αθήνας μπο
ρούμε να  πούμε π ω ς  το Ο λυ
μπιακό Κίνημα και το Ολυμπια
κό  Ιδεώ δες  κ ά νουν ένα  βήμα 
μπροστά. Το μήνυματων Αγώνων 
της Αθήνας φθάνει δυνατό και κα
θαρό παντού», ε ίπε ενθουσια
σμένη η  πρόεδρος της «Αθήνα 
2004». Α ναφορικά με τις υποθέ-

σεις Κεντέρη - Θάνου κα ι Σα- 
μπάνη η Γιάννα Α γγελοπούλου 
υπογράμμισε ότι τα όποια προ
βλήματα δημιουργήθηκαν ξεπε- 
ράστηκαν με τους υπ έροχους  
Α γώ νες  που δ ιοργανώ θηκαν. 
Επανέλαβε επίσης ότι στην υπό
θεση, η  Ο ργανωτική Επιτροπή 
δεν είχε καμία εμπλοκή κα ι ότι 
το θέμα χειρίστηκαν αποκλειστι
κά  η  Δ ιεθνής Ο λυμπιακή Ε πι
τροπή και η  WADA. Σχετικά  με 
το κόστος των αγώνων, ηκ. Αγγε-

λοπούλου είπε ότι «έπρεπε να  γ ί
νουν υποδομές μέσα σε τρία χρό
νια. Υ ποδομές που θα έπρεπε να  
έχουν γ ίν ε ι τα προηγούμενα δ έ 
κα χρόνια  ή  θα γίνονταν στα ε
πόμενα δέκα. Ο ,π  έγινε δεν πά
ει χαμένο».

Α ναφερόμενη στα εισιτήρια, 
η  πρόεδρος της «Αθήνα 2004» 
είπε ότι «διατέθηκαν συνολικά 

,3.581.080 εισιτήρια, που αποτε
λούν αριθμό ρεκόρ σε σύγκριση 
με τον πληθυσμό της Ελλάδας».


